
Süper FenerMART 2022  •  Sayı 219 • Fiyatı 10.00 TL

GA
ZE
TE
Sİ

Birimiz hepimiz,
hepimiz birimiz içindir

SSSSSüüüüüüüpppper FenMART 2022  •  Sayı 219 • Fiyatı 10.00 TL

Birimiz hepimiz,
hepimiz birimiz içindir

UĞUR ÖZKAN
TRİBÜNLERİN AĞABEY’İ
ARAM MARKAROĞLU’NA
VEDA ETTİK

CEMİL TURAN
FENERBAHÇE ÜZERİNDEN
ÖLÜ TOPRAĞINI ATMIŞTIR...

ALİ CAN
FUTBOL HER ZAMAN
SAHA İÇİNDE
OYNANMIYOR

LEVENT DONDURAN
TRABZON İLE 
ÇOK EKSİLDİK!

BÜLENT ARSLAN
TAKIMLARIN KADROLARINA
FORVET HOCASI 
KATMALARI GEREK

CENGİZ TOKGÖZ
3 BÜYÜKLERE 
OPERASYON MU?

DENİZ DERİNSU
FENERBAHÇE KONGRE
YAŞAMALI MI ?..

ATİLA BARTIN
FENERBAHÇE ALTYAPIYA
ÖNEMVERMELİDİR

GÖKHAN GERMAN
ŞANSSIZLIKLAR
FENER'İ BULDU

Yüksek Divan Kurulu Başkan adayı 
Prof.Dr. Nail Kır

YALÇIN TÜRK
FENERBAHÇE 
İKİNCİLİĞE GÖZ DİKTİ

kapak/MARTT2022.qxp_Layout 1  10.03.2022  22:51  Page 1



denizbank.qxp_Layout 1  2.07.2020  01:06  Page 1



mesut özil-imza.qxp_Layout 1  8.03.2022  19:57  Page 1



KASIM 2021ÖZEL RÖPORTAJ

Fenerbahçe Yüksek Divan Kurulu Başkan Adayı
Prof.Dr. Nail Kır

4

Süper FenerS

kır röp.qxp_Layout 1  8.03.2022  16:47  Page 1



2021 NİSAN

5

2 

Birimiz hepimiz, 
hepimiz birimiz içindir

Süper FenerS

n Siz nasıl bir divan başkan-
lığı düşünüyorsunuz?
n Öncelikle aynı kulvarda Fe-
nerbahçe Bpor Kulübü’nün
menfaatleri için yarışacağı-
mız, başkanımız Vefa Küçük
beye, sevgili kardeşimiz Sait
Yılmaz beye şimdiden başarı-
lar diliyorum.

Yüksek Divan Kurulu bir
danışma kurulu veya yöneti-
min üç ayda bir toplanıp üç
aylık icraatını alkışlama yeri
değildir.

Biz yönetimin arkasında duran ancak emrinde olma-
yan Fenerbahçe’nin menfaatlerini ön planda tutan bir yö-
netim anlayışı içindeyiz. Bu zaten tüzüğün 45. Maddesin
de yazar. Yönetimin yanında olup Fenerbahçe menfaat-
lerine öncelik veren bir divan kurulu yönetimi olması ge-
rekir. Bizim diğer kurullardan; (Balotaj, Sicil, Müze) gibi
kurullardan çok büyük bir farkı vardır. Divan Kurulu bu
kurullar gibi başkanın emrinde değildir. Farklılığı bağım-
sız olmasıdır.  
n Divan Kurulu seçimleri neden farklı bir tarihte ya-
pılıyor?

n Yüksek Divan Kurulu seçimleri
3 yılda bir nisan ayında yapılır.
Kulübün olağan kongresi ise
aynı yıl mayıs sonu ya da hazi-
randa yapılır. Zira kulübün kon-
gre öncesinde Yüksek Divan
Kurulu’nun seçimle ilgili görevleri
vardır. Ama bu durum şimdi çok
karışık bir hal aldı. Pandemi ba-
hanesi de oldu diyebiliriz. Arka-
daşlarım ve ben öncelikle bu
kuralları yeniden eskisi gibi ol-
ması gerektiği şekilde uygulayıp
düzelteceğiz.

n Seçildiğinizde projeleriniz nelerdir?
n Öncelikle 25 yılı dolduran üyelerle alt kurullar oluştu-
racağız. Bu üyeler içinde değerli kişiler olduğunu biliyo-
ruz. Mademki bu arkadaşlar Divan Kurulu’na seçilmiş
gelmiş arkadaşlar bunların içinde doktor,  ekonomist,
mühendis, sporcu; sporun her branşından kişiler olabilir.
Bu fikirlerin toplandığı halk komiteleri oluşturup, yüksek
divan kurulunun 15 günde bir yaptığı toplantılarla bu fi-
kirleri değerlendirip kulübümüzün menfaatleri doğrultu-
sunda yapılacak çalışmalara karar vereceğiz.

ATİLA BARTIN

Fenerbahçe Spor Kulübünün Nisan
ayında yapılacak olan 
Yüksek Divan Başkanlığı 
seçimlerinde Adaylardan, Sayın Sait
Yılmaz Bey’den sonra bir diğer
adayımız Sayın Prof.Dr. Nail Kır
ile biraraya geldik ve Divan’ın
sorunlarını ve seçilirse gerçek-
leştirmek istediklerini konuştuk...
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KASIM 2021ÖZEL RÖPORTAJ

6 ESKİDEN KULÜBÜN BÜTÇESİNİ DİVAN KURULU 
ONAYLARDI, ŞİMDİ O MADDE YOK

n Yönetimin icraatlarında söz sahibi olacak mısınız?
n 2000’li yıllarda tüzük tadilatı yapılmadan önce yöne-
tim kurulunun bütçesi,  yüksek divan kurulundan onay-
lanması maddesi vardı, şimdi o madde yok kaldırıldı.
Bu yeniden uygulanırsa çok daha iyi olur. Ekonomik şart-
lar içinde yönetim kurulu bütçesinin tartışılıp değerlendi-
rilmesi gerekir.  Yönetim Kurulu divan toplantılarında
yaptıkları işleri anlatıyorlar, tamam doğrudur ama icraat-
larında ne derece başarılı olduklarını da bu raporlar
içinde açıklamalarını yönetimden isteyeceğiz. Bunu ka-
rara bağlayacağız.

Branşların açılması ve kapanması divan kurulunda
değerlendirilip sonra karar verilmesi gerekir. Biz bunları
gelince hepsini değerlendirip sağlayacağız.

AİDAT KONUSUNUN BAŞLANgIcINDA 
ALINAN KARARDA hATALAR VAR.

n Aidat artış konusu çok konuşuluyor, sizin bu ko-
nuda çalışmanız var mı?
n Aidatlarla ilgili olarak Nisan’da yapılacak seçime kadar
bizim yapacağımız hiçbir şey yok. Ancak kazanırsak tabii
ki düşündüğümüz çok şeyler var. Bu aidat konusunun
başlangıcında alınan kararda hatalar var.

Kongre salonunda Vefa Bey’in 500 TL için bu uy-
gundur diyerek sunum yapması ve de yönetimin
başkanın bunu onaylanması bence bu durumun ka-

rambole gelmesi diyebiliriz.
Kaldı ki 250 TL olarak imza toplanmıştı. Vefa Başkan

da bunun yanlış olduğunu son anda fark etmiş oldu. Bu
düzeltilebilirdi ama maalesef o anda geç kalındı, o da
zaten bunu anladı pişman oldu üzüldü.

Aidatlarla ilgili yapacağımız çalışmalara divan kuru-
luna seçilen 25 yılını geçirmiş üyelerden başlamak üzere
30, 40 yılını doldurmuş üyeler ve onların ailesinde bulu-
nan üyelere kademeli olarak her yıl yüzde nispetinde dü-
şürülerek aidat bedeli uygulanmalı. Bu birçok yerde
yapılıyor. Bu şekilde bir katkı sağlamaya çalışacağız. 

Biz bundan sonraki yapılacak olan genel kurul için bir
çalışma yapıp bu aidatlarla ilgili başka neler yapabiliriz
ancak o dönemde bu düşündüklerimizi gerçekleştirebili-
riz.

FENERBAhÇE KULÜBÜ hAFIzASI 
ÇOK gÜÇLÜ BİR KULÜpTÜR...

n Bu seçimlerde yüzde olarak siz diğer adaylara
göre şansınızı ne görüyorsunuz?
n Ben “Kulübün hafızası kaybolur” diyen Vefa Küçük
Bey gibi düşünmüyorum.  Böyle bu kulübün hafızası kay-
bolmaz, tarihçilerimiz burada hazır ben bu yakıştırmayı
uygun bulmadım. Kulüp kişilerle kaim olmaz bu kulübe
kimler geldi kimler geçti, başbakanlar, bakanlar bu ku-
lüpte başkanlık yaptılar. Fenerbahçe kulübü hafızası çok
güçlü bir kulüptür...

Benim ve arkadaşlarımın bu seçimde seçilme şansı-
mızın oldukça yüksek olduğunu düşünüyorum.

Süper FenerS

“Kulübün hafızası kaybolur” 
diyen Vefa Bey gibi düşünmüyorum. 
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Türk futbolu çok büyük bir kaos
içinde. Ekonomik şartlar fut-

bolun önünü önemli ölçüde ke-
siyor.

Pandemi depreminden en
fazla etkilenen başta futbol
olmak üzere tüm branşlar, bu
seferde ekonomik kriz içerisinde
kaldı. Seyircisiz oynanan maç-
lar gelir kaybının önemli bir ka-
lemiydi.                    

bu durumda ne olacak?
Devlet kaynaklarının spora verdiği
maddi destek önemli ölçüde azaldı. Spor kulüple-
rinin umudu olan yayın ihalesi de karmaşık bir
durum aldı. Yayıncı kuruluşun ihaleden çekil-
mesi, ihaleye katılan diğer firmalar üzerinde nasıl
bir etki yaratacak. Bunu önümüzdeki günlerde
görüp yaşayacağız.

v v v
Fenerbahçe yönetiminin büyük umutlarla trans-

fer ettiği yıldız futbolcu Mesut Özil nerede? Neden
oynamıyor, oynatılmıyor bir türlü anlayamadığımı
düşünürken, Trabzon maçının 80’li dakikalarında
Özil oyuna alındı. Biri bana bunu anlatsın. Son
iki aydır takımda göremediğimiz bir oyuncu böyle
kritik bir maçta ve son dakikalarda oyuna alınırsa
ne olur, o oyuncudan ne beklenir anlayamadım
doğrusu.

Anladığım tek şey işte Fener-
bahçe taraftarı. Zor bir maçta sa-
dece prestij için sahaya çıkan

takımını desteklemek için stadı
hınca hınç doldurdu. 90 dakika
inanılmaz bir şekilde hiç durma-
dan tezahürat yaparak takımını
destekledi. Bu destek futbolcula-
rın üzerinde iyi bir motivasyon
yarattı. Oyuncular 10 kişi ka-
lınca sahada 12 kişi gibi oyna-
dılar. Ben bu takımda en büyük
eksikliklerin motivasyon ve moral
olduğunu düşünüyorum. Fener-
bahçe üzerinden ölü toprağını

atmıştır.   Önümüzde oynanacak
son maçlarda ikincilik içinde olsa başarılı sonuçlar
alacağından eminim..                                                                   

Maçın hakem ile ilgili bölümlerine girmek istemi-
yorum. Yaklaşık yedi yıldır Fenerbahçe bu ha-
kemlerden çok çekiyor. Bilerek, bilmeyerek de
olsa verdikleri yanlış kararlarla bir çok puan kay-
bına uğrattıkları doğrudur. Bu durum sadece Fe-
nerbahçe içinde geçerli değildir diğer takımlarda bu
durumdan az da olsa nasibini almıştır.

v v v
Erkek basketbol takımının bu sezon yaşadığı

talihsizliklere birde savaş durumu darbe vurdu. Fe-
nerbahçe’nin Rus takımları ile oynadığı maçlarda
kazandığı puanlar yok sayıldı. Oynadığı 6 maçın
üçünde kazandığı puanlar silinince Play-Off hayal-

leri suya düştü. 
Netice; Takımlarımız için bu se-

zonda olmadı inşallah gelecek
sezon diyorum…

Fenerbahçe üzerinden 
ölü toprağını atmıştır...
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Fenerbahçe Olağanüstü
Kongre yaşamalı mı?..
Sarı Lacivertli camianın

gündemlerinden biri de bu...
Sebebi de herkesçe bilini-
yor. Görevdeki 4. sezo-
nunda da sportif başarıya
ulaşamayan Başkan Ali
Koç'un kalan görev süre-
sinde vaat ettiği başarıları
yakalayıp yakalamayacağı
konusunda camianın büyük
ölçüde tereddütleri var. Ben-
zer bir tablo sonrası Aziz Yıldırım, uzun başkanlık
sürecini tamamlayıp Ali Koç'a kongre kaybetmişti...

Ali Koç ise aynı başarısızlığı sürdürünce gün-
deme yeniden kongre istemin-
dekiler geldi...

böyle bir kongre olmalı
mı... olursa ne getirir, ne gö-
türür...

Bu konuyu tartışmaya baş-
layanlar uzun saatler sonra-
sında bile fikir birliğine
varamıyorlar...

Aklımızın yettiğince biz de
dile getirirsek...

Başkan Ali Koç eğer bir
güven tazelemesi yaşamazsa,
ilerleyen süreçte en ufak bir
başarısızlıkta bile benzer ta-
leple, yani 'İstifa' sesleriyle kar-
şılaşır. Eğer bir güven
tazelerse, o zaman önündeki 2
yılda ne olursa olsun, kimsenin
söz söylemeye hakkı olmaz...

Peki Ali Koç'a karşı kim
rakip çıkar... Bunu tahmin etmek de zor. Yalnız tek
alternatif Aziz Yıldırım'mış gibi bir düşünce Sarı La-
civertli camiaya yakışmaz. Denenmiş veya uzun
yıllar hizmet vermiş isimlerin ardından Fenerbahçe
camiası yeni başkanlarını bulmakta zorlanmamalı.
Zorlanmaz da... Yalnız bir adayın ortaya çıkması
için öncelikli şart, kongre kararı alınmasından
geçer.

Peki ali koç net bir açıklama için ne bekli-
yor...

Başkan Koç'un başarıyı yakalamadan bırak-

mayı düşünmediği her yerde
kendisinin dile getirdiği ifa-
desi. Ancak böyle bir karar
almadan önce doğal olarak
önümüzdeki yıllar için rota-
sını çizmek isteyecektir.
Yani, yeni sezon için teknik
direktörü belirleyip en az 1-2
yıldız transferi garantiye al-
dıktan sonra Olağanüstü
Kongre ortamına girmek is-
temesi Ali Koç veya her-

hangi bir başkanın doğal
hakkıdır.

Zaman ne gösterecek bilinmez ama sportif ba-
şarıdan bu kadar uzaklaşıldıkça mevcut yönetimin

işi de zorlaşmaktadır. Kurtara-
cak tek başarı, sezonun kalan
kısmında ikincilik ile Şampi-
yonlar Ligi biletini kapmak
olur...

v v v

aram markaroğlu'nu mart
ayının başlarında kaybettik. Fenerbahçeli olup ku-
lübe de yakın herkesin yakından tanıdığı, son ola-
rak Ali Koç yönetiminde görev yaptıktan sonra
ayrılmayı tercih etmiş bir isimdi. Bir çok hizmetinin
ardından son olarak Dereağzı'ndaki Altyapı Tesis-
leri'ne imza attı. Fenerbahçe'yi, çubuklu Sevda-
sı'nı yakından yaşayan biriydi aram abi...

Çok üzücü bir kayıp oldu Fenerbahçe ailesi
için...

Kendisini bir kez daha saygıyla ve sevgiyle anı-
yorum...

Deniz
DERİNSU

Fenerbahçe kongre 
yaşamalı mı ?..

www.artigercek.com

MART 2022GÜNDEM Süper FenerS

8

  

DENİZ-ATİLA -MART22.qxp_Layout 1  10.03.2022  17:05  Page 1



Ligin 28. haftasında Trab-
zonspor karşısında, uzun

zamandır özlenen bir Fener-
bahçe izledik.

Fenerbahçe taraftarı  uzun
zamandır ilk defa stadı dol-
durdu, eski günleri hatırlattı.                                                        

Hani deriz ya, yensen de
yenilsen de gönlüm hep
sende. Kötü oynayıp kazandı-
ğında bu futbol ilerisi için
umut vermiyor deriz ve mutlu
olmayız. İyi oynayıp mücadele
ederek kaybettiğimizde, bu takım ilerisi için umut ve-
riyor diyerek daha çok destekleriz. Trabzonspor maçı
bunun bir örneğidir.

28. haftaya kadar bu Fenerbahçe neredeydi?
Son 3 sezondur bu takımı anlamakta çok zorluk çek-
tim. Kötü futbolla kaybedilen maçların haddi hesabı
yok. Bu kayıplarda hakemlerin hiç mi günahı yok.
Atmosferi yüksek böyle bir maçta bu kırmızı karta ne
gerek yoktu. Ayrıca Trabzonspor şampiyonluğu ga-
rantilemiş korunmaya hiç ihtiyacı yok, belki takım 11
kişi oynasa sonuç değişmeyecekti.
Bu gereksiz kart takımı ateşledi daha çok mücadele
etti ve hakkettiği 1 puanı aldı.  Bundan sonra ne
olur, bu seyirci Galatasaray derbisinde stadı yine dol-
durur, takımı ateşler. Bu taraftar daha ne yapsın. Ne-
ticede oynanacak 10 maç var yenersin ya da
yenilirsin amaç en azından ligi ikinci bitirip UEFA’ya
katılabilmek.

v v v
Genç Arda’nın oynadığı maçlarda göstermiş ol-

duğu performans çok dikkat çekici. Arda 2018’de
Metin Diyadin’in keşfi  Fenerbahçeli yöneticilerin
gayretleri ile transfer oldu.

Bu transferde emeği geçen arkadaşlarda vardır.
Arda Fenerbahçe U 16 ve U 19 takımlarında oyna-

dıktan sonra Ocak 2021 de
profesyonel oldu ve A takı-
mında oynamaya başladı.                                                                                                                                                                       

Fenerbahçe altyapısına
Gençlerbirliği’nden 20 Şubat
2019’da geldi.                                                                        

Fenerbahçe’ye kazandırı-
lan diğer gençler, Fenerbahçe
futbol altyapısına Müjdat Yet-
kiner’in koordinatörlüğü dö-
neminde Furkan, Saffet,
Mustafa, hocaların emekleri
ile kazandırılan oyuncular. 

Ömer Faruk Beyaz, Muhammet Gümüşkaya,
Osman Ertuğrul Çetin, Ruhan Arda Aksoy, Serhat Ah-
metoğlu (Karagümrük) Uğur Kaan Yıldız(Bursa) Eyüp
Akcan, Gürkan Başkan, Melih Bostan, Gülhan Üre-
yen, Cebrail Akbulutlu, Fatih Mert Cırtlak, Fatih Yiğit
Şanlıtürk, Yusuf Mert Tunç, Emir Miray Köksal, Ser-
hat Sallabaş, Merih Demiral, Oytun Özdoğan, Cenk
Alptekin, Beykan Şimşek, Recep Niyaz ve Yusuf Mert
Tunç, Fenerbahçe altyapısına kazandırılan oyuncu-
lardır. Bu oyuncuların birçoğu belli bedellerle farklı ku-
lüplere transfer olmuşlar. Bir kısmı da Fenerbahçe A
takımında görev yapmaktadırlar.

Ben her zaman Fenerbahçe’nin geleceğinin alt-
yapısında olduğunu düşünüyorum. Fenerbahçe’de
göreve gelen tüm yönetimlerin buna çok önem ver-
mesi gerekmektedir. Zira dünyada ve Türkiye’de ya-
şanan ekonomik sıkıntılar bundan böyle yabancı
değil, yerli oyunculara dönüleceğini göstermektedir.

geçmİş olSUn SeVgİlİ harUn aTa
Dergimizin Ankara temsilcisi sevgili Harun Ata ge-

çirmiş olduğu rahatsızlık nedeniyle birkaç sayıdır ara-
mızda değil. Ankara’nın nabzını tutan yazılarıyla
gündem yaratan usta isime en kısa sürede sağlığına
kavuşarak aramıza dönmesi dileğiyle geçmiş olsun
dileklerimizi iletiyorum. 

Fenerbahçe alTyaPıya Önem
VermelİDİr

2022 MART GÜNDEMSüper FenerS
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MART 2022BASKETBOL Süper FenerSüper Fener

Euroleague'de son bir ay Fener-
bahçe Beko için adeta kabus gibi
geçti. De Colo ve Vesely'nin yok-

luğunda bütünleşen ve takım olarak
reaksiyon gösteren Saı-Lacivertliler, 5
maçlık galibiyet serisi yakalayıp Play-
Off için fazlasıyla umutlanmıştı.

Bu başarıdaki en önemli etken ise
savunma sertliğinin artması, hücumda
rollerin oturması ve topu paylaşmaktı.
Burada da başrol, savun-

mayı başlatan, takıma agresiflik ve
enerji katan Pierra Henry'deydi...

Ama Henry'nin Türkiye Kupası'nda
yaşadığı sakatlık sonrası tüm düzen
alt üst oldu.

De Colo ve Bart-
hel de uzun süren
sakatlıktan çıktı.

Djordeviç bam-
başka bir rotas-
yonla, sistemi
adeta yeniden

kurmak duru-
munda kaldı.

Seri yenilgiler de arka
arkaya geldi. Önce Monaco, ardın-

dan Kızıl Yıldız, son olarak da Ana-
dolu Efes....

Her şeye rağmen Fenerbahçe'nin

Play-Off hatta, ilk 6 ya
da 7 olma şansı
devam ediyordu.
Taa ki, Rusya'nın
Ukrayna'yı işgal
etme kararı al-
masına kadar.

Burada sa-
dece Eurolea-
gue'de değil tüm
branşlarda Rus ta-
kımları organizas-
yonlardan ihraç
edilmeye başlandı.

İhraç belki yaptırım
amaçlı ani ama doğru
bir karardı. Fakat bun-
dan sonra neler olacağı,
neler yapılacağı doğru
dürüst planlanmadı.

Nitekim karar alama-
yan Euroleague yöne-
timi (zaten yakında
görevi bırakacaklar)
topa girmeyip pası 13 ku-
rucu üyeyeye bıraktı...

Masada iki alternatif vardı.
Ya 3 Rus takımı CSKA, Unics
ve Zenit'in şu ana kadar oynadığı
tüm maçlar geçersiz sayılacak, 15
takımın birbiriyle oynadığı maçlar
üzerinden puan durumu oluşacak, ya
da Rus takımlarıyla oynanan maçlar
puan olarak geçerli sayılmayacak
ama takımların sıralaması galibiyet
yüzdesine göre belirlenecekti. Fener-
bahçe Beko, şu ana kadar Ruslarla

Gökhan
GERMAN

dece Eurolea-
gue'de değil tüm
branşlarda Rus ta-
kımları organizas-
yonlardan ihraç
edilmeye başlandı.
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Euroleague'de son bir ay Fener-
bahçe Beko için adeta kabus gibi
geçti. De Colo ve Vesely'nin yok-

luğunda bütünleşen ve takım olarak
reaksiyon gösteren Saı-Lacivertliler, 5
maçlık galibiyet serisi yakalayıp Play-
Off için fazlasıyla umutlanmıştı.

Bu başarıdaki en önemli etken ise

mayı başlatan, takıma agresiflik ve
enerji katan Pierra Henry'deydi...

Ama Henry'nin Türkiye Kupası'nda
yaşadığı sakatlık sonrası tüm düzen
alt üst oldu.

Play-Off hatta, ilk 6 ya
da 7 olma şansı
devam ediyordu.
Taa ki, Rusya'nın
Ukrayna'yı işgal
etme kararı al-
masına kadar.

Burada sa-
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Şanssızlıklar
Fener'i  buldu
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yaşadığı sakatlık sonrası tüm düzen
alt üst oldu.

savunma sertliğinin artması, hücumda
rollerin oturması ve topu paylaşmaktı.
Burada da başrol, savun-

sakatlıktan çıktı.
Djordeviç bam-

başka bir rotas-
yonla, sistemi
adeta yeniden

kurmak duru-
munda kaldı.

Seri yenilgiler de arka
arkaya geldi. Önce Monaco, ardın-

dan Kızıl Yıldız, son olarak da Ana-
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De Colo ve Bart-
hel de uzun süren
sakatlıktan çıktı.

De Colo ve Bart-
hel de uzun süren
sakatlıktan çıktı.

De Colo ve Bart-
hel de uzun süren
sakatlıktan çıktı.
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oynadığı 3 maçı da kazandığı için
ikinci görüşü destekliyordu doğal ola-
rak. Aksi taktirde 3 galibiyeti ve ala-
cağı olası galibiyet (3 maçı daha var)
güme gidecekti. Öyle de oldu...

Burada oy kullananan 13 takım,
doğal olarak kendi menfaatleri doğ-
rultusunda seçim yaptı. Şöyle ki,
Rus ekipleriyle oynanan maçlar ge-
çersi kılındığında

Baskonia 5, Bayern Münih ve
Kızıl Yıldız 4, Alba Berlin 3, Anadolu
Efes ise 2 sıra birden yükseldi. Efes'in

diğer tüm takımlardan 2 fazla
maçı var. Bunları ka-

z a n -
d ığ ı

tak-
tirde 4.

sıra ile galibiyet
farkı sadece 1'e
inecek. Olympia-
kos'tan bir galibiyet
fazla bile alsa ilk
dördü, yani saha
avantajını elde
edecek. Hatta Mila-

no'yu İstan-
bul'da farklı

yenebilirlerse 3.
sıraya bile yükselme
ihtimalleri var.

Bayern ve Mac-
cabi'nin aklında
Play-Off bile yok-
ken, birden nere-
deyse ilk sekizi
garantilemiş bir ko-
numa geldiler. Keza

Kızıl Yıldız... Fener-
bahçe'yi yenip ikili
averajı bile eline ge-

çirdi, şu an 9. sı-
rada. Tamamen
laf olsun diye
ligin ikinci yarı-
sını oynayan
Alba Berlin'in bile

Play-Off sınırı ile arasındaki galibiyet
farkı sadece 2... Onlar bile umutlandı.

Öyle bir tablo ile karşı karşıyayız ki
tüm dengeler değişti...

Fenerbahçe Beko ise bu durum-
dan en zararlı çıkan takım oldu.

Son üç maçını kaybederek önemli
avantaj kaybettiler. Ama önlerinde
daha 9 maç vardı ve bunların 3'ü ilk
maçta yendikleri Rus takımlarına kar-
şıydı. Monaco'dan 3 maç eksiği
bulunan Fenerbahçe'nin eksik kar-
şılaşmalarını kazanması halinde
zaten Play-Off'un içinde olacaktı. 7.
hatta 6. sıraya bile yükselme ihtimal-
leri vardı bana göre.

Ama şimdi yine 10. sıradalar. Üst-
lerindeki Kızıl Yıldız ve Monaco'ya
karşı ikili averajda kötüler. 7. Mac-
cabi ile bir maçları fazla olmasına
rağmen 2 galibiyet fark var. 9 haftada

2 galibiyet farkı kapamak, 6 haftada
kapamaya göre çok daha olası bir ih-
timal. Sarı-Lacivertliler'in tüm bunlara
karşı halen Play-Off şansı devam edi-
yor... Deplasmanda Maccabi'yi yen-
dikleri taktirde, Barcelona deplasmanı
dışındaki tüm maçları kazanma şans-
ları var.

Benim fikrim takımların oynadıkları
maçları gözardı etmemek ve galibiyet
yüzdesine göre puan durumu oluştur-
maktı.. Çünkü ortada bir emek ve geç-
mişte oynanan maçlar, ligi doğrudan
etkiliyor zaten. Mesela o maçlarda ya-
şanan sakatlıklar, cezalar vs vs...
Benim çok içime sinen bir karar ol-
madı. Bu durumdan avantaj sağlaya-
cak olan Maccabi, Bayern, Efes ve
Kızıl Yıldız gibi takımları anlarım ama
lig sonuncusu Zalgiris ve CSKA'nın
politik kararlar verdiğini düşünüyorum.
CSKA Moskova kurucu üye olduğu
için oy kullandı. Ligden ihraç edildiler.
Ve diyorlar ki 'Benim oynadığım tüm
maçlar geçersiz sayılsın'. Yani 25
hafta verdikleri tüm emeklerin, aldık-
ları galibiyet ve mağlubiyetlerin, yaşa-
dıkları zorlukların yok sayılmasını
istediler. Oysa galibiyet yüzdesine
göre karar verilse şu ana kadar aldık-
ları sonuçlar lige doğrudan etki edebi-
lecek, kendileri olmasa bile en
azından verdikleri emek heba olmaya-
caktı....
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Son 8 sezona bakalım her şeyin
kötü gittiği kötü yönetildiği bir
zamanda ayağa kalkmak için

bazı dokunuşlara ihtiyaç duyduk.
Kimi zaman teknik direktör tercih-
lerini kimi zaman da doğru futbolcu
transferlerini yapamadık. F.Bahçe
camiası kendi için de neyin doğru
neyin yanlış olduğunu zaten bili-
yor, ama dokunuşları zamanında
yapmış olsaydık sevinmemiz gere-
ken birçok maçta bu kadar üzül-
mezdik. Başkan aziz yıldırım
dönemindeki en büyük eksiklik

neydi? Federasyon kanadıyla iliş-
lerimiz hiçbir zaman oturmamıştı.
Kavga etmekte bir strateji olabilir
ancak doğru zamanda doğru iliş-
kiyi kuramayınca kulüp olarak
baskımızı hiçbir zaman hissetti-
remedik. Ve mevcut Başkan ali
Koç. Göreve geldiğindeki en
büyük beklentim F.Bahçe’nin göz
göre göre doğranmasına mani ol-
maktı. 3 Temmuz süreci bu sefer
saha içinde kendini gösterirse
orada sadece başkanın değil her-
kesin bir durun bakalım demesi

gerekiyor. 
Oyunu kuralına göre 
OynamazSak daha çOOOkkk 
üzüleceğiz. 
TFF’nin başında sarı-lacivertli

kulüpte asbaşkan ve başkan yar-
dımcılığı görevini yapmış nihat
Özdemir bulunuyor. Ali Koç’la
mesai arkadaşlığı yapmış yani. Ne
beklersiniz? Tabii ki tölerans bek-
lemiyoruz, hakkımız olan bize ve-
rilsin ve hakkaniyetli davranılsın
yeter. Bence Ali Koç yönetiminin

Son 8 sezona bakalım her şeyin neydi? Federasyon kanadıyla iliş- gerekiyor

Futbol her zaman saha içinde 
oynanmıyor

MART 2022GÜNDEM Süper FenerS

KONUK YAZARKONUK YAZAR

Ali
CAN
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en başından beri TFF’ye bu ağır-
lığı koyması gerekirdi, şimdi ise
çok geç artık. Hakem atamala-
rından tutun 1959 öncesi şampi-
yonluklara kadar çözüme
ulaşılması gereken konular var.
Maalesef bu saatten sonra bu
ilişkinin kurulacağına da inancım
kalmadı. Kavga ettik olmadı, bey-
fendilik yaptık yine olmadı. O
zaman biraz da taktik yapalım.
Şirin gözükelim, tenhada ayrı ko-
nuşalım gibi. Oyunu kuralına
göre oynamazsak daha çoookkk
üzüleceğiz. Niye hiç futbol takı-
mından konuşmadık, çünkü fut-
bol her zaman saha içinde
oynanmıyor. Öyle bir Trabzons-
por maçı izledik ki hakem Zorbay
Küçük tüm emekleri aldı götürdü.
Nasıl ki ilk maçta ‘maççalan’
vardı Kadıköy’deki maçta da so-
yadı gibi ‘Küçük’ biri çıktı. Uzun
zaman sonra futbol izledik, çoşku
izledik, 10 kişiyle savaşan bir
takım gördük. Taraftarı takımı
protesto etmeden soyunma oda-
sına yolladığını bile gördük!
Tamam şampiyonluk sadece ma-
tematikte var ama bu sezon 2.
olmak da zor değil, onu da çok
görmeyin. Bu istek ve arzu aynı

şekilde ligin kalanında da olmalı,
ne olur taraftara bunu çok görme-
yin. Taraftar olarak da sahaya gir-
menin, yabancı madde atmaların
kimseye faydası yok, sakin kalın
sabırlı olun ne olur. En son ihtiya-
cımız olan tribünlerin bölünmesi.
Tribün demişken bilet fiyatlarının
ucuzlatılmasıyla taraftarın deste-
ğinin ne kadar doğru orantılı ol-
duğu gözükmüştür herhalde.

kendi aceleci tavrımızı 
genç arda için 
harcamayalım.
Değinmeden geçemeyeceğim

iki nokta var. Sabır kelimesi fut-
bolda çok kullanılır. ismail Kar-
tal’ın arda Güler için yaptığı
açıklamalara bir ekleme yapmak
isterim. Şahsen hocamızla aynı
görüşteyim ve Arda’nın doğru za-
manda doğru rakibe karşı oyna-
ması gerektiğini savunuyorum.
Kendi aceleci tavrımızı genç Arda
için harcamayalım. Eminim Trab-
zonspor maçında ilk 11’de olma-
sını herkes bekledi. Ama maçın
stresli ortamı, sertlik seviyesi
Arda için uygun değildi. O or-
tamda yapacağı bir hata mental
olarak Arda’yı etkileyebilirdi.

Şimdi diyeceksiniz ki ismiyle oy-
nayan sosa gibi oyuncular var-
ken (Trabzonspor maçı için
konuşmuyorum) Arda da oynar.
Ben de derim ki taraftar kızdı-
ğında gözü kimseyi görmez, hey-
keli dikilen alex bile yuhalandı.
Şimdi sorsan o günler geçti der-
ler. Evet Arda geleceğimiz, doğru
bir planlamayla tıpkı Eljif Elmas
gibi bir yeteneğe dönüşebilir.
Diğer bir konu da altyapımız. Ya-
tırımlar meyvelerini vermeye baş-
ladı. 2 çok önemli transfer de
yapıldı. Benfica’dan ishak Vural
ve Güney Kore’den Jin-ho Jo’yu.
serhat Pekmezci ile başlayan
değişim şimdilerde yerini daha
başka hamlelere bıraktı. Çok ya-
kında pilot takım hayali de gerçek
olacak. Tek sıkıntı altyapıda deği-
şiğim çok fazla yapılıyor olması.
Teknik adamlar, sorumlular ve
scout’lar. tahir Karapınar’dan
beklentim son takviyelerle birlikte
artık sistemin kusursuz işlemesi.
Başka takımların çıkardığı genç
oyunculara bakar imrenirdik, artık
bize bu gözle bakılsın…
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Fenerbahçe 'nin Ocak 2021'de profesyonel sö-
zleşme imzaladığı Arda Güler, 26 Ağustos 2021'de
Sarı Lacivertli forma ile ilk defa resmi bir maçta boy
gösterdi, UEFA Avrupa Ligi Play-Off Turu ilk
maçında Fenerbahçe'nin Helsinki'yi konuk ettiği
maçın 67. dakikasında Filip Novak’ın yerine oyuna
girdi. Şubat 2022'de Hatayspor maçında ilk kez
11'de sahaya çıkan genç yetenek, bulduğu şansı iyi
değerlendirdi ve gelecek adına ümit verdi. Şık
çalımları, başarılı frikikleri, şutları ve orta sahada
oyun kurucu rolündeki başarısıyla genç yaş gru-
plarında 10 numarayı alan 16 yaşındaki oyuncu,
Şubat 2019'da Gençlerbirliği'nden transfer edildi. 

Arda Güler, 25 Şubat 2005'te Ankara'nın Al-
tındağ ilçesinde dünyaya geldi. 2014 yı-
lında 9 yaşında iken Gençlerbirliği

altyapısına katılan Arda, yeteneği ile ön plana
çıktı. 2018'e kadar Başkent ekibinde forma
giyen genç solak, Şubat 2019'da Fenerbah-
çe'ye katıldı.

14 yaşında Fenerbahçe'ye katılan Arda,
hayalini kurduğu kulübe geldiğini belirtmiş
ve "Bir yanda yıllardır beraber futbol
oynadığım takım arkadaşlarımdan ve
hocalarımdan ayrılmanın üzüntüsü,
diğer tarafta taraftarı olduğum ve ha-

yalini kurduğum kulübe gelmenin
mutluluğu..." ifadelerini kullanmıştı.
Arda  26 Ağustos 2021'de Fenerbahçe-
formasıyla ilk resmi maçına çıktı.
UEFA Avrupa Ligi Play-Off Turu ilk
maçında Fenerbahçe'nin Helsinki'yi
konuk ettiği maçın 67. dakikasında
Filip Novak’ın yerine oyuna girdi.

Elit Akademi Ligi U14'te 21 maçta
12, Elit Akademi Ligi U15'te 13 maçta
5, Elit Akademi Ligi U16'da 6 maçta
1 gol atan Arda, asıl çıkışı Fener-
bahçe'nin U19 Takımı'nda yaptı.
Çıktığı 22 maçta 10 gol, 7 asistle
oynayan Arda'nın uzun yıllar Türk
futboluna katkı sunması bekleni-
yor.

GÜL
Fenerbahçe 'nin Ocak 20
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Şubat 2019'da Gençlerb
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oynyny adıdıd ğığı ı
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15
16 Yıl, 4 ay, 1 gün

17Eylül 1975 tarihinde Fenerbahçe’nin Ben-
fica’yla oynadığı Avrupa Kupası maçında
henüz 16 yaşını 7 gün geçtiği halde sahada

olan Raşit Çetiner, sarı-lacivertli tarihin en genç fut-
bolcusu konumunda.

Raşit Çetiner: 16 Yıl, 7 Gün

Recep Niyaz kariyerinde ilk defa 2011-2012 sezo-
nunda Manisa'da oynanan maçta forma şansı
buldu. Fenerbahçe ile Manisaspor arasında oy-

nanan maçı Fenerbahçe 2-1 kazandı.

Recep Niyaz: 16 Yıl, 5 Ay, 14 Gün

Ömer Faruk Beyaz, 16 Haziran 2020'de oynanan
Türkiye Kupası maçının son 3 dakikasında Trab-
zonspor'a karşı görev yaptığında 16 yıl, 9 ay 18

günlüktü...

Ö.Faruk Beyaz: 16 Yıl, 9 Ay, 18 Gün
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Süper Lig’in ilk 27 haftasında oyna-
nan 270 maçta toplam 726 gol
kaydedilmiş. Oysa tüm takımlar

tam olarak yarattıkları net gol beklen-
tisi kadar skor yapabilselermiş, bu
sayı 803 olacakmış. Yani daha basit
bir ifadeyle Süper Lig’de forvetler
biraz becerikli olsalar, bugüne kadar
tam 77 gol daha fazla izleyecektik!

Yukardaki pasajın tamamını Uğur
MELEKE’nin Hürriyet Gazetesindeki
4 Mart Cuma günkü köşe yazısından
aldım.  Zira ben uzun zamandır buna
benzer bir savı savunmaya çalışıyo-
rum.  Bu da, bu günün futbolunda,
her teknik direktörün mutlaka kalecilik
üzerine ihtisas yapmış olması gerek-
liliğine inanıyorum. Bakın ben kaleci
antrenöründen bahsetmiyorum. Zira
bu günün futbolunda oyun sistemine
kaleciler de dahil edilmesi gerekir
diye düşünüyorum. Bu savı, biraz
örnek vererek açarsak; Vitor Pereira
geldiği günden itibaren 3-4-3 sistemi
oynatmaya çalıştı ancak başarılı ol-
duğunu söyleyemeyiz. Çünkü sa-
vunma arkasına sarkan toplarda
arkayı süpürecek özelliklere sahip bir
kaleci yoktu elinde. Ne Altay ve ne de
Berke bu işe uygun kaleci değiller.
Ancak bu onların kötü kaleci oldukları
anlamına gelmez. Sadece bu konuda
hiçbir gelişme göstermiyorlar. Çünkü
hocaları ilgilenmiyorlar.

Maalesef her ikiside çizgi kaleci-
leri. Bu yüzden çok hatalı ve hatta bir-
birinin kopyası goller yediler. Gerek
korner atışlarında ve gerekse de
duran top atışlarında hep çizgide kal-

mayı tercih ediyorlar. Refleksiniz ne
kadar iyi olursa olsun çizgide kaldığı-
nız sürece 7.44’lük kale içerisinde gol
yemeye mahkumsunuz demektir.
Halbuki her iki durumda da top altı
pasla penaltı arasındaki alana süzü-
lerek geliyorken ve rakip takım futbol-
cuları gol atmak üzere kafaya
yükselirken aynı şekilde kalecilerde
kol mesafe avantajınıda kullanarak
kurallara göre yükselip bloke ederek
toplara sahip olabilirler. Ama onlar ne
yapıyorlar, çizgide kalıp izliyorlar. Ma-
lesef cesaretleri eksik ve maalesef
kalecilerimizin yüzde 90’ı bu şekilde
oynuyor ve onları kimse uyarmıyor. 

Yan top, altı pas ve hatta onsekiz
hakimiyetleri çok zayıf ve ayrıca yo-
rumcuların hepside  kalecilerin kurtar-
dıkları golleri anlatıyorlar. Hiç kimse
yediği gollerin analizini yapmıyor
veya yapamıyorlar. Kalecinin asli gör-
evi tabiki gol kurtarmaktır. Fakat
bunun yanında da yediği gollerin ana-
lizinin doğru yapılarak antremanlarını
bu doğrultuda programlamak gerekti-
ğine inanıyorum. 

Kaleciliğin temel kuralları var, bun-
lardan en önemlisi topu oyuna sok-
mak. Başka bir deyişle doğru taraftan
oyuna sokmak. 

Temel kural 1; Sağdan gelen top
soldan, soldan gelen top da sağdan
oyuna sokulmalıdır. Yani hücum yapı-
lan taraf daima daha kalabalık oldu-
ğundan ve rakip takımın defansı orta
sahaya kadar geldiğinden topu hücu-
mun gerçekleştiği taraftan değilde
karşı taraftan topu oyuna sokmak ve

2022 MartKaledeKi açı Süper FenerS

KaledeKi açı 
Kitabı yazarı
KaledeKi açı
Kitabı yazarı

Bülent
ARSLAN

Sü Li ’i ilk 27 h ft d t ih di l R fl k i i

SÜPER LİG TAKIMLARININ ANTRENÖR KADROLARINA BİRER 

FORVET HOCASI KATMALARI GEREK
Süper Lig’in ilk 27 

haftasının ardından ortaya
çıkan en çarpıcı veri şu: 
20 takımın 16’sı atması

gereken gol sayısının 
altında kalmış. Gole 
çevirmede pozisyon 
beklentisinin üstüne 

çıkabilen yalnızca 4 ekip var
(Kayseri, Trabzon, Konya ve

Adana Demir). 
Bence Galatasaray, 

Beşiktaş, Fenerbahçe,
Göztepe, Giresun ve Rize
başta olmak üzere hemen

hemen tüm 
Süper Lig takımlarının

antrenör kadrolarına birer
‘forvet hocası’ 

katmaları gerek. 
Sadece son vuruş çalış-

maları için...
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2022 Mart KaledeKi açıSüper FenerS
topu süratle rakibin sahasına taşımak
demektir. İşte teknik direktörün bece-
risi burada ortaya çıkıyor. Oynanan
sistem içerisinde mutlaka kontratak şan-
sının denenmesi gerekir ve bunu da tek-
nik direktör kaleci ile beraber organize
etmelidir. Topun diğer taraftan oyuna so-
kulması demek boşalmış olan rakip ta-
kımın sahasına kanatlarda görevli
futbolcular vasıtası ile kontrakları ko-
layca başlatabilirler. Burada kaleci daha
önce planlandığı gibi topu kaptığı anda
görevli kanat oyuncusunu uyararak
eliyle topu oyuna sokar ve atak başlar.

Temel kural 2; Kaleci topu oyuna
sokarken mutlaka kendi takım arkada-
şına kazandırmaktır. Bunu elle, omuz-
dan çıkarılarak kolla veya dömi-vole
vuruşla istediği takım arkadaşına kazan-
dırabilmelidir. Bu gün Avrupada takım
arkadaşına topu kazandırma oranı
yüzde 90’larda iken bizde ise maalesef
yarısı bile değildir. Degaj tercih edildi-
ğinde ise top aynen geri gelmektedir.
Dolayısiyle bu ve buna benzer sistem-
leri teknik direktörün bilmesi ve kalecile-
rini uyarmaları gerekmektedir. İşte bu
yüzden teknik direktörlerin kalecilik ihti-
sası yapmaları istenmektedir.

ak
e-
an
n-

ek-
ze

KADIKÖY’ÜN TILSIMI
Spor Toto Süper Lig'de 28. haftanın en önemli maçında Fenerbahçe

ile Trabzonspor 1-1 berabere kaldı. Trabzonspor en yakın rakibine 15
puan farkla liderliğini sürdürürken Fenerbahçe, ligde rakibine evinde

yenilmeme serisini 25 maça çıkardı.
Fenerbahçe'nin uzun süre eksik kalmasına rağmen muhteşem bir

oyun ortaya koyduğunu söyleyebilirim. Takımımızın Trabzonspor'a karşı
13 kişiyle oynuyormuş görüntüsü vererek oynaması beni çok mutlu etti.
İrfan Can'ın kırmızı kartına-ki son derece haksız- kadar muhteşem maç
oluyordu. Karar çıkınca çok sinirlendik bu haksız durum takımı olağanüstü
motive etti. Sonuç olarak Crespo ve Zajc'ın inanılmaz mücadelesi. Serdar
ve Osai'nin çok güzel oynamaları, hele hele de Kim’in mücadelesi uzun
zamandır görmek istediğimiz “Amatör Ruhu” geri getirdi. Serdar gol ata-
mamasına rağmen en iyi maçlarından birini oynadı. Gerçekten bu za-
mana kadar neredeydiniz  dedirtti. 72 dakika eksik oynamamıza rağmen
takım fazla adamla oynuyormuşcasına mücadele etti. Kadıköy’ün tılsımı
ise Trabzonspor’la saha- mızda yaptığımız 25 maçta bir yenil-
mememizdi.

Milli takımımızın iki
kalecisi için söylenecek
tek söz var, oda; her ikisi-
ninde iki yıldızlık oyun oynama-
ları idi ve maç boyunca zayıf
tarafları olan nitelikte bir po-
zisyonla karşılaşmamaları
dolayısiyle oyunun gene-
linde hata yapmadılar. 17
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ise Trabzonspor’la saha- mızda yaptığımız 25 maçta bir yenil-
mememizdi.

Milli takımımızın iki
kalecisi için söylenecek
tek söz var, oda; her ikisi-
ninde iki yıldızlık oyun oynama-
ları idi ve maç boyunca zayıf
tarafları olan nitelikte bir po-
zisyonla karşılaşmamaları
dolayısiyle oyunun gene-
linde hata yapmadılar.
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18
Türkiye Futbol Federasyonu Merkez

Hakem Kurulu, Süper Lig’de görev alan
hakem kadrosunu yeniden belirlerken 13
ismi listeden çıkardı. Hem yaş sınırı

hem de kulüplerin şikayektlerini göz
önünde bulunduran MHK, bu sezonu ta-
mamlayacak hakemleri güncelledi.

Federasyonun internet sitesinden yapı-
lan açıklamaya göre Süper Lig’de düdük
çalan; Cüneyt Çakır, Ali Palabıyık, Aldulkadir
Bitigen, Fırat Aydınus, Bahattin Şimşek, Burak
Şeker, Suat Arslanboğa, Hüseyin Göçek, Mert
Güzenge, Tugay Kaan Numanoğlu, Alper Ulusoy,
Halis Özkahya listeden çıkarılırken Özgür Yankaya
sadece VAR hakemi olarak görev alacak.

İŞTE O AÇIKLAMA
“Merkez Hakem Kurulu, göreve

geldiğinden bu yana, büyük bir ti-
tizlikle yürüttüğü Türk hakemli-
ğinin yeniden yapılanma
çalışmalarının 1. etabını ta-
mamlayarak, sezonun geri
kalan bölümünde Süper Lig
ve 1. Lig’de görev yapacak
kadrolarını belirlemiştir.

Yeni kadroların Türk
futbolu ve Türk hakem-
liği için hayırlı olmasını
diler, kamuoyunun bilgi-
lerine sunarız.”

Türkiye Futbol Fede-
rasyonu, Merkez Hakem
Kurulu (MHK), Süper
Lig’de görev alan hakem
kadrosunu yeniden belir-
lerken 13 ismi listeden

Süper Lig ve 1. Lig hakem klasmanları yeniden belirlendi

Süper FenerSüper Fener
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ürkiye Futbol Federasyonu Merkez
Hakem Kurulu, Süper Lig’de görev alan
hakem kadrosunu yeniden belirlerken

Süper Lig ve 1. Lig hakem klasmanları yeniden belirlendi

Süper Fener

ürkiye Futbol Federasyonu Merkez
Hakem Kurulu, Süper Lig’de görev alan
hakem kadrosunu yeniden belirlerken 13

Cüneyt Çakır, Fırat Aydınus ve 
10 hakem için tarihi karar

Federasyondan yapılan açıklamada, "MHK, göreve geldiğinden
bu yana büyük bir titizlikle yürüttüğü Türk hakemliğinin yeniden

yapılanma çalışmalarının 1. etabını tamamlayarak, 
sezonun geri kalan bölümünde Süper Lig ve 1. Lig'de 

görev yapacak kadrolarını belirlemiştir." denildi.
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Fenerbahçe uzun bir aradan sonra çok üst düzey olmasa da " iyi
oyuna" tutunmayı başardı. Lider Trabzonspor karşısında 10 kişi kal-
masına rağmen beğenilen bir performans sergileyen Fenerbahçe,

camiayı da sevince boğdu. 3 maçlık galibiyet serisinin ardından Trab-
zonspor puansız gönderilseydi, Kadıköy 'de pazar akşamı bir başka
güzel  olurdu. Bu arada taraftarın da hakkını teslim edelim. Haftalardır
sayısal açıdan yetersiz olsalar da takıma destek veren taraftar, "Nostalji"
yaparak tribünleri doldurdu. İlk dakikadan maç sonuna kadar " Hep des-
tek, tam destek" sloganından hiç vazgeçmediler. Futbolcu ve taraftarın
tek yumruk olmasının hakkı " Galibiyet Tacı" olmalıydı. Bu güzellik maa-
lesef gerçekleşmedi.

Ligin ilk yarısında Trabzon'da oynanan maçın başında Kim kırmızı
kartla oyun dışı kalmıştı. Dönemin, teknik patronu Pereira, ilk yarısı 1-1
biten karşılaşmanın ikinci bölümünde 9 kişi ile savunmayı düşünüp, ofan-
sif oyunu unuttu. Tek kale oynama fırsatı bulan Trabzonspor, hakem yan-
lışlarını da arkasına alarak 3-1 kazandı. Şayet Pereira ofansif oyunu
unutmasaydı F.Bahçe deplasmanda kaybetmezdi. Son 4 maçta 10 puan
toplayan F.Bahçe, ikinciliğe ortak oldu. Alanyaspor ile Konyaspor maç-
larında alınacak 6 puan, ikincilik şansını güçlendirecek.

OLAĞANÜSTÜ KONGRE OLUR MU?
F.Bahçe’de olağanüstü kongre kulisleri zirve yaptı. Başkan Ali Koç ve

yönetimlerinin dördüncü yıllarında özellikle futbolda şampiyonluk yaşat-
maması, yanlış futbolcu transferleri ve hoca tercihleri nedeniyle camiada
çok tartışılmaya başlandı. Bu nedenle  Sarı - Lacivertli tribünler Ali Koç
ile yönetimi " İstifa " sloganlarıyla sık sık protesto ettiler. Ayrıca camianın
önde gelenleri de kongre kararı alınmasının doğru olacağını, her or-
tamda dile getirdiler. Son günlerde Başkan Ali Koç'un mayıs ayında ola-
ğanüstü genel kurul kararı alıp güven tazeleyeceği kulislerde çok
konuşulmaya başlandı. Şayet söylenti gerçekleşirse F.Bahçe yeni bir
kongre süreci yaşayacak. Bu arada kongre  nedeniyle " Ali Koç'un kar-
şısına aday çıkar mı?" söylemleri de tartışmalarda ilk sıraya yerleşti.
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çıkardı. Hem yaş sınırı hem de kulüplerin şi-
kayektlerini göz önünde bulunduran MHK, bu
sezonu tamamlayacak hakemleri güncelledi. 

TFF’nin internet sitesinden yapılan açık-
lamaya göre Süper Lig’de düdük çalan; Cü-
neyt Çakır, Ali Palabıyık, Aldulkadir Bitigen,
Fırat Aydınus, Bahattin Şimşek, Burak Şeker,
Suat Arslanboğa, Hüseyin Göçek, Mert Gü-
zenge, Tugay Kaan Numanoğlu, Alper Ulu-
soy, Halis Özkahya listeden çıkarılırken
Özgür Yankaya sadece VAR hakemi olarak
görev alacak.

SÜPER LİG HAKEMLERİ ŞÖYLE
Yaşar Kemal Uğurlu
Halil Umut Meler
Atilla Karaoğlan
Arda Kardeşler
Erkan Özdamar
Ümit Öztürk
Mete Kalkavan
Ali Şansalan
Sarper Barış Saka
Zorbay Küçük
Yasin Kol
Volkan Bayarslan
Kadir Sağlam
Mustafa Kürşad Filiz
Çağdaş Altay
VAR HAKEMLERİ
Özgüç Türkalp
Özgür Yankaya
Emre Malok
Erkan Engin

2022 MART

çıkardı. Hem yaş sınırı hem de kulüplerin şi-
kayektlerini göz önünde bulunduran MHK, bu
sezonu tamamlayacak hakemleri güncelledi. 

lamaya göre Süper Lig’de düdük çalan; Cü-
neyt Çakır, Ali Palabıyık, Aldulkadir Bitigen,
Fırat Aydınus, Bahattin Şimşek, Burak Şeker,
Suat Arslanboğa, Hüseyin Göçek, Mert Gü-
zenge, Tugay Kaan Numanoğlu, Alper Ulu-
soy, Halis Özkahya listeden çıkarılırken
Özgür Yankaya sadece VAR hakemi olarak
görev alacak.

FFenerbahçe uzun bir aradan sonra çok üst düzey olmasa da " iyienerbahçe uzun bir aradan sonra çok üst düzey olmasa da " iyiFF

Yalçın
TÜRK

F.BAHÇE  İKİNCİLİĞE
GÖZ  DİKTİ
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Fenerbahçeli İş Adamları Derneği 2.
Olağan Genel Kurulu 13 Şubat 2022
tarihinde Ataşehir Marriot Hotel Asia

Balo Salonunda gerçekleştirildi.
Yoğun katılımın yaşandığı FBİAD

Genel Kuruluna  üyelerin yanısıra davetli
olarak Fenerbahçe Spor Kulübü eski yö-
neticilerinden Şekip Mosturoğlu, Aram
Markaroğlu ve Müzisyen Bora Gencer
katıldı.

Seçime tek aday  giren Güven Gü-
leşce, FBİAD  başkanlığına  yeniden se-
çildi. Güleşce seçim sonu üyelere
yaptığı konuşmada; 

“Genel Kurulumuza katılımınızdan
dolayı siz üyelerimize ve davetimize ica-
bet eden, bizleri onurlandıran misafirle-
rimize, teşekkürlerimi, şükranlarımı
sunuyorum.

FBİAD’ımız  5 yaşında olmasına rağ-
men, üzerinde uzun süre çalışılmış bir
yapıdır. Kuruluş serüveni 15.09.2017 ta-
rihinde Topuk Yaylasında yaptığımız ilk
toplantı ile başlamıştır. Uzun süre yapı-
lan ön çalışmaların neticesinde, yaklaşık
3 yıl evvel 46 kurucu üye arkadaşımızla
birlikte Derneğimizin kuruluşunu gerçek-
leştirdik.

FBİAD’ın çıkış noktası: 

Kamuda, iş hayatında,  sosyal, siyasi
ve ticari hayatta sorumluluk üstlenen,
saygın, güvenilir, üreten, Aktif ve dinamik
Fenerbahçe’ye gönül vermiş iş insanla-
rını, bir platform altında buluşturmaktır.
‘’Hızlı yol almak istiyorsan yalnız, ama
eğer uzağa gitmek istiyorsan beraber
yürü’’ mottosuyla, hep birlikte güçlüyüz
dedik ve aramıza katılan her yeni arka-
daşımızla da sürekli büyüyerek yolu-

muza devam ettik.                                                                  
Gururla söylemeliyim ki: Derneğimiz,

pandemi gölgesinde geçen son iki yıla
rağmen hedefleri doğrultusunda çok
ciddi bir büyüme kaydetmiştir. Bugün
250’nin üzerinde üyemizle bu kongreyi
yapmaktayız.

Büyük bir mutlulukla şunu ifade et-
meliyim ki; artık kurumsallaşmasını belli
noktalara taşımış, aile ortamı oluşmuş,
önemli bir iş networküne sahip, birçok
alanda faaliyet gösteren FBİAD’ımıza,
Türkiye ve Dünyanın birçok yerinden
kalbi sarı lacivert aşkla çarpan, profili-
mize uygun iş insanlarından üye olabil-
mek için, belirlemiş olduğumuz
kontenjanların çok üstünde talepler sü-
rekli olarak gelmektedir.                                                                          

Gençlik oluşumumuz FUNIAD,  Ticari

platformlarımız, Etkinlik ve organizasyon
Komitemiz, Sosyal sorumluluk kurulu-
muz, FBİAD Dergimiz, FBİAD TV You-
tube kanalımız, Üye ilişkileri komitemiz,
Sicil Disiplin kurulumuz, FBİAD Aplikas-
yonumuz, Sportif etkinlikler kurulumuz,
Sosyal Medya yönetimimiz, Proje ve iş
geliştirme bunlardan sadece bazılarıdır. 

Yeni dönemde tüm bu yapılar, yeni
heyecan ve enerji ile geliştirilerek devam
edecek, uzun zamandır planladığımız
FBİAD Ticaret Platformu, FBİAD Kadın,
FBİAD çocuk gibi birçok yeni faaliyet
alanları da eklenecektir.        

FBİAD’ımızın önümüzdeki dönem-
lerde de artan bir ivmeyle büyüyeceğine
ve atacağı adımlarla her daim ses geti-
receğine yürekten inanıyorum. FBİAD’ın
temel hedeflerinden biri, en önemli kuru-
luş gayesi, gönül bağımız olan Fener-
bahçe’mizin, hak ettiği başarılara
ulaşması, gücüne güç katması, Avru-
pa’nın dünyanın en büyük kulüplerinden
biri olması adına elinden gelen tüm gay-
reti göstermesi olmuştur.        

Bunu yaparken, kulüp siyasetinin
güncel ve kısır döngüsünden tamamen
uzak durmaktayız. Kulübümüzü yöneten
yönetimlere her zaman destek olup, ku-
lübümüze faydası olacağına inandığımız
tüm projelere katılabilecek kadar yakın,
ama zarar vereceğini düşündüğümüz
hamleleri de eleştirecek kadar mesafeli
konumda durmaktayız..        

Bu vesile ile katılımınızdan dolayı he-
pinize tekrar teşekkür ederim.” dedi

MART 2022Süper FenerSüper Fener
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DERNEKLERİMİZ

FBİAD 2. OLAĞAN GENEL KURULUNU GERÇEKLEŞTİRDİ
Tek aday olarak seçime giren 

Güven Güleşçe yeniden Başkan seçildi
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Devenin eğrileri gibi, neremiz
doğru ki…

Son turnuvada izledik işte En kötü
Milli Takım bizim.
Futbolcu yetişmiyor memlekette.
"Torpil" her tarafı sardı.
İş bilmez hocalar, ayrıcalıklı bebe-
ler.
Şenol Güneş bu işi nasıl halletsin?
Türk topçu ligde yok hükmünde.
Alttan gelenler yetersiz.

Yabancı istilası.
Daha iyisini ye-
t işt irmedikçe,
y a b a n c ı y ı
azaltamazsın.
Takımda oy-
n a t a c a k
Türk futbol-
cun yok.
Fırsat veril-

miyor. Olan-
lar şans

bulamıyor.

Transfer de kıyak kazanç var.
Yabancı olunca, paralar nereye
gider takibi zor! Üç paralık, ne ol-
duğu bilinmeyen, pazarlık aşa-
masında gazete,
televizyonlardan parlatılan sahte
yıldızlar! Yada kariyeri bitmiş
35’lik kayan yıldızlar.
1 milyon Euro imza parası verilen
var. 1.5-2 milyon transferi anladık
da! Her sene için imza parası ne?

Bonusları sayfa almıyor. Akından,
bokundan her yerinden para sızıyor yabancı transferin.
Dört büyüklerin borçlarına bir bakar mısınız?
Borçsuz kulüp var mı bu Ülkede?
Şenol Güneş'i aşıyor bu mesele.
Cumhurun Reisi isterse ancak çözer bu sorunu.
Derinine bilemez meseleyi.
Anlatacak kadar bilgili etrafında yok zahir!
Bir önceki kulübünde üç paraya oynayan yabancılar ül-
kemize çok paraya geldi de ne oldu?
Edirne'den öteye kafamızı çıkaramadık.
Yenilmediğimiz nere kaldı?
Lichteştayn, Makedonya, Moldavya, Malta...
Türkiye’de futbol bitmiştir...

FBİAD Yönetimi ise şu şekilde oluştu;
BAŞKAN 
GÜVEN GÜLEŞCE     
yÖNETİm KURULU    
SELAMİ ÇAKIR, ALPAY GERDE-

NARİ, AHMET DEMİRER, MAHMUT KI-
ZILDEMİR, AHMET ALİ KOCABAŞ,
TUĞBAY VOLKAN ÖZTÜRK, NAZİF
SİNAN DERMAN, MUSTAFA TUNÇDE-

MİR, MUSTAFA AKSARAYLI, FERHAN
BAŞARAN, GÜL MERVE YILMAZER,
ENDER DEMİRTAŞ, YAHYA KARA,
MUSTAFA ÖZGÜR BEYAZ, GALİP
ÖLMEZ, CEM NEDİM YILDIRIM, SİNAN
YÜCEL, SERKAN TOKSOY, OGUN
DOĞAN, OSMAN SELÇUK DURSUN,
ALPER KOÇ, ZEYNEP ÖZKURT, FAH-
RETTİN CEYLAN, UTKU TAŞDELEN,

UFUK DEMİR, İPEK İPEK, FİGEN
CİVAN

DENETLEmE KURULU 
HAKAN TOPAL, YUSUF AYIRKAN,

İLHAN AYDIN, ÂDEM FENER, SERHAT
YILMIŞ, GÖKHAN OLLUK.      

2022 MART DERNEKLERİMİZSüper FenerSüper Fener

Yabancı istilası.

Transfer de kıyak kazanç var.
Yabancı olunca, paralar nereye
gider takibi zor! Üç paralık, ne ol-
duğu bilinmeyen, pazarlık aşa-
masında 
televizyonlardan parlatılan sahte
yıldızlar! Yada kariyeri bitmiş
35’lik kayan yıldızlar.
1 milyon Euro imza parası verilen
var. 1.5-2 milyon transferi anladık
da! Her sene için imza parası ne?

Bonusları sayfa almıyor. Akından,
bokundan her yerinden para sızıyor yabancı transferin.

Şirin
BERBER

TüRKİyE'DE FUTBOL BİTmİŞTİR...

KONUK YAZAR

Alttan gelenler yetersiz.

Yabancı istilası.
Daha iyisini ye-
t işt irmedikçe,
y a b a n c ı y ı
azaltamazsın.
Takımda oy-
n a t a c a k
Türk futbol-
cun yok.
Fırsat veril-

miyor. Olan-
lar şans

bulamıyor.

Yabancı istilası.

FBİAD.qxp_Layout 1  8.03.2022  19:49  Page 2



22

Biz ormanlarımızın yakılıp yok ol-
duğu bu ülkede, ne yazık ki bir
Tarım Bakanı’nı yaklaşık bir yıl

sonra uğurlayabildik...
Biz, ekonominin her gelecek

ayın her geçen aydan daha iyi ola-
cağını savunan bir Maliye Bakanları
silsilesinden ne yazık ki hiç kurtula-
madık...

Ya spor?..
Nerededir bu ülkenin Spor Ba-

kanı?... 
Ne yapmaktadır?..
Neyle ilgilenmektedir?..
Bitti...
Bu ülkeden bakanlıkların yetki

ve görevleriyle birlikte tarım bitti,
ekonomi bitti, spor da bitti...

Kimse süper lig maçların izlemi-
yor biliyor musunuz...

Kimse, 1. Lig maçların bile izle-
miyor...

Futbolda siz, ligden düşme pota-
sına girecekken Galatasaray’ı bu
girdaptan hakemlere verilen tali-
matla kurtarmaya çalışırsanız

olmaz...
Trabzonspor’un şampi-

yon olduğu bir ligin değeri
düşer...

Bu, eşyanın doğal kanu-
nudur...

Trabzon ki, sadece kendi
kendine yaşayan, tek bir takımla
yaşayan, ligin öteki takımlarıyla ilgi-
lenmeyen bir kent...

Kapalı...
Kendi çalıyor, kendi oynuyor...
Trabzonspor’un bu ülkeyi temsil

etmesinin bu ülke için bir anlam ta-
şımadığını bile fark etmiyor...

Trabzonspor şampiyon olsa da
aynı, ligden düşse de aynı...

Bir değer ifade etmiyor....
Trabzonspor’un şampiyonluğu

ne yazık ki ülkemizin spor değerini
eksiltiyor...

Spor Bakanımız nerede?
Gören var mı?..
Ne yaptığını bilen var mı?..
Yok...

Ne yazık ki, Türkiye Süper Li-
gi’ndeki “süper” sadece adında
kaldı... Ortada bir “süper” falan
yok... Çapı düşmüş, iktidar itmeli ta-
kımlarla talibi çoğalmış bir şampi-
yonluk yarışı ne yazık ki bu değer
kazandırmak yerine, değer kaybet-
tirmiştir.

Hayatın her alanında eksilirken,
her alanında fakirleşirken sporda da
hatta sporumuzun lokomotifi fut-
bolda da böyle bir yoksulluğa düş-
müşsek, işimiz gerçekten zor...

MART 2022GÜNDEM Süper FenerS

KONUK YAZARKONUK YAZAAR

Levent
DONDURAN

Geç bayraklarla Gelen sakaTlıklar
UEFAve FİFA talimatlarıdır. Tamam...

Sonuçlandığında bayrağı kaldırırsın...
Tamam!...
Öyle yapıyorsun zaten.
Peki bunun ligimizdeki sonuçlarının farkında mısı-

nız... 
Mesela, Fenerbahçe kalecisi Altay, sadece bu

mantıksız ve abuk sabuk kural yüzünden sezon ba-
şından bu yana tam iki kez sakatlandı ve haftalarca
takımından uzak kaldı....

Ofsaytsa, kaldır kardeşim bayrağını...  Adam 5

metre ofsayt, ama sırf kural yüzünden yardımcı harem
oyunu oynatıyor ve pozisyonun sonunu bekliyor...

Olmaz..
Gözle fark edilemeyecek ofsaytlerde bu kararı ve

kuralı anlarım. Ama uzak ara ofsaytlerde de bu kuralı
uyguladığınızda, ortay korkunç sakatlıklar çakabili-
yor...

Yapmayın kardeşim...
Ofsayt netse... Ve santimlerle ölçülemeyecek bo-

yuttaysa, kaldırın bayrağınızı...
Kaç kişiyi bu yüzden sakatladı bu yardımcı hakem-

ler...  Oturun sayın bakalım!

Biz ormanlarımızın yakılıp yok ol-
duğu bu ülkede, ne yazık ki bir
TaTaT rım Bakanı’nı yaklaşık bir yıl

sonra uğurlayabildik...
Bi k i i h l k

olmaz...
Trabzonspor’un şampi-

yon olduğu bir ligin değeri
düşer...

B d ğ l k

Trabzon ile çok eksildik!
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“Ben Fenerbahçe’ye
hayatımı vermişim”

Diyen Aram Markaroğlu,
1959 yılında İstanbul’da
doğdu. 1995’li yıllarda, Aziz
Yılmaz’ın başkanı olduğu Bir-
leşik Fenerbahçeliler vakfın
da görev almıştı. Hep kendin-
den emin tavırları ile dik
duran, kimseyle kavga etme-
yen, alçak gönüllü, düşünce
ve fikirlerini çekinmeden söy-
leyen biriydi.  Hatta şu keli-
meyi sıkça kullanırdı “Ben Ali’den Veli’den korkmam,
Anam beni doğururken korku denen şeyi içimden çı-
kartıp atmış” derdi.

Fenerbahçe Kulübü Yüksek Divan Kurulu Üyesi
ve bir dönem Fenerbahçe Futbol A.Ş. ile Fenerbahçe
Futbol Akademisi yönetiminde görev alarak Fener-
bahçe kulübüne kazandırılan
tesislerinin yapılmasında çok
büyük emeği geçmişti.  

Talar ve Sesil adlı 2 kız ba-
bası olan Aram Markaroğlu,
Aney Markaroğlu ile evliydi.    

40 yılı aşkın bir süre sek-
töre ve Türk sanayisine hizmet
vermeye devam eden Aram
Markaroğlu, daha önce NSK
ile yollarını ayırarak Schaeffler
Rulman’ın  distribütörlük anlaş-
ması devam ettiriyordu. Marka-
roğlunun işi ve ailesinden
sonra değer verdiği, sürekli
içinde yaşattığı sevgi Fener-
bahçe sevgisiydi. Yüksek
Divan Kurulu toplantılarına katı-
lır, söz alarak olumlu, önemsene- cek eleştiriler
yapardı. Aram  Markaroğlu 28 Şubat akşamı oynanan
Kasımpaşa maçı sonrasında geçirdiği kalp krizi ile
hayata veda etti ve aramızdan ayrıldı. 

Fenerbahçe Dereağzı Tesislerin’de düzenlenen
cenaze törenine; Markaroğlu’nun ailesi, Fenerbahçe
Kulübü Başkanı Ali Koç, Yüksek Divan Kurulu Baş-
kanı Vefa Küçük, yönetim kurulu üyelerimiz, yüksek
divan kurulu ve kongre üyeleri, kulüp personeli, şube
sorumluları, Fenerbahçe Futbol Akademi idarecileri,
mesai arkadaşları, yakınları, sevenleri katıldı.

Aram Markaroğlu’nun kızı Talar Avedikyan, yaptığı
konuşmada, "Öncelikle şunu söylemek isterim ki

Aram Markaroğlu’nun kızı
olmak çok büyük bir onur ve
şeref. Bunun için ona çok te-
şekkür ederiz. Çok güzel ço-
cuklar yetiştirdi, çok güzel bir
aile kurdu ama bizim ailemiz
dışında, çekirdek ailemiz dı-
şında kurduğu başka aileler
de varmış. Onu söyledim, onu
fark ettim ki her dokunduğu
hayatı değiştirmiş, güzelleştir-
miş bir adam. Ben, babamı
anlatamam, çünkü anlatsam

da babam anlatılmaz yaşanır. O yüzden hepimiz çok
şanslıyız, çünkü hepimize dokundu, hepimizin hayat-
larında çok önemli bir yeri var. ’Baba, seni çok özle-
yeceğiz.’ Tekrardan ayaklarınıza sağlık" 

Aram Markaroğlu’nun diğer kızı Sesil Kayaoğlu
da, "Bugün Talar ile beraber bir
metin hazırlayıp sizlerle konuş-
mayı çok istedik. Tanıyanlar bilir,
babam konuşmayı çok severdi.
Böyle bir haziruna karşı konuş-
maktan da onun adına onur du-
yuyoruz. Ama maalesef
yapamadık, o yüzden birkaç ke-
limeyle teşekkür etmek istiyoruz.
Babamın ilk mabedi iş yeri, şir-
ketidir. Kendi tırnaklarıyla bu-
günlere getirdiği, bizleri okutup
yetiştirdiği yer; ikinci mabedi ise
Fenerbahçe Spor Kulübü’ydü,
siz de bilirsiniz. Sabah şirketin-
den uğurladık, ikinci olarak bu-
rada, bu organizasyonu
yapan, emeği geçen herkese

çok teşekkür ederiz. Çok huzurlu uyudu-
ğuna çok eminiz. Tekrardan hepinizin ayaklarına sağ-
lık.                Beraberce onu böyle güzel bir şekilde
uğurladığınız için çocukları olarak manevi anlamda
çok memnunuz. Teşekkür ediyoruz" diye konuştular.

Fenerbahçeli olup kulübe de yakın herkesin yakın-
dan tanıdığı, son olarak Ali Koç yönetiminde görev
yaptıktan sonra ayrılmayı tercih etmiş bir isimdi. Bir
çok hizmetinin ardından son olarak Dereağzı'ndaki
Altyapı Tesisleri'ne imza attı. Fenerbahçe'yi, Çubuklu
Sevdası'nı yakından yaşayan biriydi aram abi...

Çok üzücü bir kayıp oldu Fenerbahçe ailesi için...
Kendisini bir kez daha saygıyla ve sevgiyle anıyo-

ruz...

Ugur
ÖZKAN

TRİBÜNLERİN SEVGİLİ ağaBEy’İ
maRkaRoğLu’Na VEda ETTİk
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2022 ŞUBAT GEÇMİŞ ZAMAN OLUR Kİ...Süper FenerS

EYÜP KARADAYI’NIN ANISINA SAYGIYLA 
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 2012
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MART 2022DÜNYA’DAN SPOR Süper FenerS

Ukrayna işgali sonrası UEFA ve FIFA
tarafından yaptırım uygulanan Rus-
ya'da kulüpler krizle karşı karşıya.

Rus ekiplerinden Krasnodar, teknik
direktörlük görevine Alman çalıştırıcı Da-
niel Farke'yi getirdi. Ancak işgal sonrası
Farke ve ekibi hiç maça çıkmadan ku-
lüpten ayrıldı. Krasnodar şimdi de ya-
bancı oyuncuların sözleşmelerini askıya
alıyor.

Daily Mail'de yer alan habere göre
Rus ekibi, 8 yabancı futbolcunun sözleş-
mesinin askıya alınması konusunda an-
laşmaya vardı.

Rus ekibindeki birçok yabancı fut-
bolcu ayrılık kapısında. Sözleşmeleri as-
kıya alınan isimler arasında
yakın zamanda ciddi
ücretler öde-
nen oyuncu-
lar da
var.PSG'nin

eski yıldızı Grzegorz Krychowiak, Ağus-
tos ayında 3 yıllık yeni sözleşme imza-
lamasına rağmen takımdan ayrılmaya
hazırlanıyor. Eski Newcastle United
oyuncusu Remy Cabella ise şimdiden
Montpellier ile antrenmanlara çıkmaya
başladı.

Kulüple yol ayrımına giren bir başka
oyuncu ise Jhon Cordoba. Kolombiyalı
golcü yaz transfer döneminde Hertha
Berlin'den 20 milyon euro'luk bonservis
bedeliyle takıma katılmıştı.

Sözleşmeleri askıya alınanlar ara-
sında Erik Botheim, Cristian Ramirez,
Kaio, Wanderson ve Viktor Claesson
gibi önemli isimler de yer alıyor. Henüz
Ocak ayında 8 milyon euro'ya transfer
edilen Junior Alonso da kulüple yol ayrı-
mında.

Krasnodar, Rusya Premier Ligi'nde
18 maç sonunda topladığı 29 puanla 6.
sırada yer alıyor.

Rusya'nın Ukrayna işgali devam
ederken savaş bölgesinden uzak-
laşmak isteyen futbolcular ülkeyi

terkediyor. Ukrayna Futbol Federas-
yonu ligi askıya alırken ülkede top
koşturan futbolcuların geleceği ko-
nusunda belirsizlik hakim. 

Hırvatistan'ın eski kaptanı ve
Shakhtar Donetsk'in futbol direktörü
Darijo Srna, futbolcuların akıbeti ko-
nusunda görüşmeler yapıyor.

Denisow Time'a konuşan Srna,
UEFA Başkanı Aleksander Ceferin ile
yaptığı görüşmenin detaylarını anlattı.

Ukrayna'daki savaş nedeniyle Uk-
rayna takımlarında forma giyen ya-
bancı oyuncuların ayrılma isteğine
ilişkin açıklamalarda bulunan Srna,
"Ceferin'le yaptığımız görüşmede ge-
çici bir transfer döenmi olacağını ko-
nuştuk. Ukrayna'daki futbolcuların
geçici olarak ayrılmalarına izin veri-
lebilecek ve futboldan uzak kalma-
yacaklar." ifadelerini kullandı.

Andrey Shevchenko, Rusya-Uk-
rayna savaşı nedeniyle yaşadığı
korkuyu gözyaşlarıyla anlattı.İtal-

yan RAI televizyonuna röportaj veren
Ukraynalı Futbol adamı, Ukrayna'da
bulunan ailesi nedeniyle büyük bir
korku yaşadığını belirtti.

"Ağlamadan duramıyorum. Bunun
için özür diliyorum" diyerek yaşadıkla-
rını gözyaşları eşliğinde anlatan Sheva,
"Annem, ablam ve akrabalarım Ukray-
na'dalar. Onları her gün arıyorum, orada
kalmış olmaları beni çok endişelendiri-
yor. Bana neler yaşadıklarını anlatıyor-
lar. Şehirler bombalanıyor, çocuklar
ölüyor ancak yaşlılar halen ülkedeler ve
kaçmıyorlar. Oradan gelen bazı görün-
tülere bakmakta zorlanıyorum, bakınca
da ağlayarak bakıyorum" dedi.

Ukrayna'daki 
futbolcular için de

geçici transfer dönemi
Andrey Shevchenko

"AİLEM UKRAYNA'DA,
AĞLAMADAN 

DURAMIYORUM"

Rus ekibi dağılıyor! 8 futbolcu yol ayrımında
UKRAYNA’NIN İŞGALİ FUTBOLU DA VURDU

26
Viktor Claesson
Rusya’dan ayrılan isimlerden biri 
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yakın zamanda ciddi
ücretler öde-
nen oyuncu-
lar da
var.PSG'nin

Oca
edile
mınd

K
18 m
sırad

evam
uzak-
ülkeyi
ras-
op

ko-

ve
örü
ko-

Srna,
rin ile
nlattı.
e Uk-
n ya-
eğine
Srna,
e ge-

nı ko-
uların
veri-

ma-

Andrey
rayna
korkuy

yan RAI t
Ukrayna
bulunan
korku ya

"Ağlam
için özür d
rını gözyaş
"Annem, a
na'dalar. O
kalmış olm
yor. Bana n
lar. Şehirle
ölüyor anca
kaçmıyorla
tülere bakm
da ağlayar

de
nemi

And
"AİLE

A
DU

bbiirrii

kısa kısa mart 2022.qxp_Layout 1  10.03.2022  17:39  Page 1



mesut özil-imza.qxp_Layout 1  8.03.2022  19:55  Page 1



MART 2022Süper FenerS

28
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Fenerbahçe ile Trabzonspor arasındaki maçlar hep stresi
yüksek karşılaşmalar. Oysa rekabet dostluk ile güzellikle

başlamıştı.
Ancak, bu son maç bazı şüpheleri de berabe-

rinde getirdi.
Henüz maçın başında faul yapan İrfan Can

Kahveci "Kırmızı kart" görüyor. Tıpkı Trab-
zon'daki ilk maçta oyunun başında kırmızı kart
gösterilen Kim gibi. 

Fenerbahçe maçın büyük bir bölümünü 10 kişi
oynuyor. Trabzon'da evsahibi 3-1 kazanıyor, İs-
tanbul'da 1-1 berabere kalıyor.

Ve ligin ilk yarısında Galatasaray başta olmak
üzere Fenerbahçe ile Beşiktaş'ı hakemlerin tırp-
anlaması da akıllara "Ne oluyor" sorusunu geti-
riyor. Evet ne oluyordu.

Başakşehir'in şampiyon olduğu sezon siyasi
iktidarın zirvedeki iki takıma verdiği destek unu-
tulmadı.

İlk devre, bordo-mavililer rakipleri ile arayı açarak ikinci ya-
rıya rahat girdi.

Evet, ligin en iyi top oynayan takımı Trabzonspor.
Ama böylesine bir desteğe ne gerek vardı.

Gelelim İstanbul'daki son maça.
Acemi bir hakem Zorbay Küçük gece yarısı atandı.
Kulüpten yapılan açıklamada "Endişeliyiz" dendi.

Bir de erken kırmızı kart gelince, ortalık ka-
rıştı.

Fenerbahçe 10 kişi çok iyi mücadele etti.
Seyirci takımını harika destekledi. Ancak,
Uğurcan'a edilen küfürler ayıptı. Yakışmadı.
Milli Takım Kalecisi Uğurcan.

"Türkiye derbisi" olarak değerlendirilen
maçta İsmail Kartal'ın futboldan kopmuş
Mesut Özil'i sahaya sürüşü şaşırttı. Genç
Arda kulübede.

Maç sonrasında kırmızı kart tartışıldı.
Erman Toroğlu ile Serdar Çakman "Doğru"
derken, gerisi "Yanlış" yorumunda. Ahmet
Çakar haddini aştı.

Şansal Büyüka ise noktayı koydu: "TFF
ve MHK'nın Fenerbahçe'den intikam alma arzusunun ay-
yuka çıktığı gecedir."

NOT: Bence maçlara gerek yok. Siyasi iktidar sezon ba-
şında kimin şampiyon olacağını açıklasın.

Sağlık Bakanlığı "maske" ve HES kodu konu-
sunda bazı yerlerdeki denetimi kaldırdı. Her-

halde, Covid'in azaldığı  bilgisini aldılar.
Ancak, spor salonlarında maske çıkmadı.

Buna örnek disiplini ve titizliği ile tanınan Eczacı-
başı Kulübü Başkanı Faruk Eczacıbaşı, Basın
Danışmanı Cem Tanrıkılıcı ile maskeleri çıkar-
mayan Eczacıbaşı "Neme lazım" der gibi.

Fenerbahçe'nin değil, tüm takımların Trab-
zon deplasmanları basın tarafından ilgi

görürdü. Tabii, 3 büyüklerinki daha çok ilgi
çekerdi. Ancak ekonomik kriz ve basının te-
kelleşmesi Trabzon'a olan seyahatleri orta-
dan kaldırdı. Güzel günlerimiz oldu orada.
Bu arada Erkan Koyuncu kardeşimizi kötü
bir kazada kaybettik. Mekanı cennet olsun.
Trabzon seyahatlerimiz güzel birer anı ola-
rak kaldı.

Cengiz
TOKGÖZ
Mayın Tarlası

Sağlık Bakanlığı "maskekek " ve HEHEH SESE kokok du konu-

Maskeye devam!..

Bir zamanlar 
Trabzon'da idik

3 Büyüklere operasyon mu?

Savaşa Bin kere 

Fotograf çekmeyi severim. Mesleğe başladığım ilk günden beri fotograf makinemi

yanımdan ayırmam. Şimdilerde cep telefonu ile görüntü çekiyorum.

Beni sevmeyen bile güzel fotograf çektiğimi söyler. Voleybola ilk birincilik ödülü ka-

zandıran benim.
Kulüplerimizin basın ve halkla ilişkiler servisleri var. Federasyonun da fotoğraf çe-

kenleri.
Israr ile kötü fotoğraf çe-

kiyorlar. Uzun yıllar arka-
daşlarımın "Sana ne"
demelerine rağmen "İyi gö-
rüntü" diye yırtındım. Milli
Takımlar ile bazı ciddi ku-
lüplerimiz "poster" gibi gö-
rüntü vermeye başladı.
Ancak iyi paralar ile görev
yapan fotoğraf çekenler
hala kendilerine çeki-düzen
vermediler.

"Voleybolun görün-
tüsü güzel olsun" düşün-
cesinden yola çıkarak ve bir
meslekte ağabey olarak uyarıyorum. Şu fotografa bir bakın, Aydın Büyükşehir Be-

lediyesi'nin İtalya takımı İule olan maçından file üstü mücadele. Top var, file var,

hücum eden var, blok yapan var. İşte olay bu. Bu görüntü Avrupa Kupaları'nın en

iyi fotoğrafı. Çekeni tebrik ederim.

Bir Yığın Beceriksiz
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FIVB (Uluslararası Voleybol Federasyonu) internet sitesinden
yapılan açıklamada, Rusya ve Belarus'un milli takım,

kulüp ile hakemlerinin uluslararası müsabakalara katılamayacağı
belirtildi.

Plaj ve kar voleybolu sporcularının da organizasyonlarda yer
alamayacağı kaydedildi. Rusya ve Belarus Voleybol Federasyonu
yetkililerinin ise
CEV'deki üyelikleri-
nin askıya alındığı
ifade edildi.

FENERBAHÇE
TUR GEÇTİ AMA

F e n e r b a h ç e
Kadın Voleybol Ta-
kımı, CEV tarafın-
dan Rus
takımlarının ihraç
edilmesiyle birlikte
çeyrek finalde Lo-
komotiv Kalinin-
grad Region ile
oynayacağı maçları “3-0, 3-0” hükmen kazandı sayıldı ve adını
doğrudan yarı finale yazdırdı.

Ancak, şimdi sarı-lacivertli takımda oynayan iki Rus oyuncu
Anna lazarova ile Arina Fedorevvteva finalde oynayabilecek mi?

CEV Rus Rakibimizi Eledi saha dışından...

Rusya'nın Ukrayna harekatı tüm dünyada olduğu gibi ülke-
mizde de üzüntü ile karşılanıyor.
Bu vahim olaya yine voleybol ailemiz eleştiri getirdi. Sa-

rıyer ile Aydın Büyükşehir maçı öncesinde sahaya Mustafa
Kemal Atatürk'ün barış felsefesini yazan bir pankart ile çık-
tılar. İki takımı tebrik ediyor, uyumakta olan öteki federasyon
ile diğer takımları kınıyorum.

Savaşa Bin kere 

HAYIR

Zeytinime Dokunman a
Bir ton zeytinyağı
3200 dolar
Bir ton mermer
500 dolar
Bir ton kömür
200 dolar

Zeytin her yıl
ürün veriyor.

Maden bitiyor!..
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Nereden Nereye?

Balıkesir Eğitim Enstitüsü- 1950
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KATKIDA BULUNANLAR
Bedri Baykam, Cemil Turhan, 
Jak Benzonana, Numan Atay, 

Barış Özkan, Özgün Mert, Harun Ata.

BASKI

Zeynel Abidin AKKOÇ  
Acıbadem Copy Center  Acıbadem

Cad. Ekşioğlu Sitesi No:144/B1
Kadıköy/İstanbul  Tel: 0216 340 36 30

Yerel- Süreli - Aylık Yayınlanır                                                                                                                              
Bu gazete basın meslek ilkelerine uymakta olup Cumhurbaşkanlığı İletişim Başkanlığı izniyle

yayınlanmaktadır  Yayınlanan ilan ve yazıların sorumluluğu sahiplerine aittir.  

ANKARA
Harun ATA

Sinan Caddesi No: 28/6 DİKMEN
Tel: 0312 230 1907

İZMİR
Aykut OKTAR

fener1907@hotmail.com.tr
İSVİÇRE 

Ümit DÜZGÜN                                          
Badstr.3 5722 Graenichen Schweiz

duzgunumit@hotmail.com                                                               
Tel: 0041 76 322 45 16

U.S.A
Hakan SAYIN

9101 East Bay Harbor Drv. Unit 105
Bay Harbor Islands FL 33154 

Tel: +1(305) 467 09 91

AVUSTURYA
Nuri ATARLAR. 

BREMENMAHD 16/41 6850 
DORNBIRN/AVUSTURYA
Tel:0043.681.815.987.98.

SÜPER FENER GAZETESİ 
MART 2022- YIL: 19 – SAYI 219

İmtiyaz Sahibi 
Atila BARTIN

Yayın Kurulu Başkanı
Cengiz TOKGÖZ

Reklam. Legend Futbol 
info@legendfutbol.com

Tel. 0551 292 1907
Yönetim.Legend Futbol 

İçerenköy Mah.Topçu İbrahim Sk. No. 7/5 
Ataşehir/İstanbul
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Genel Yayın Yönetmeni
Uğur ÖZKAN

Yazı İşleri Müdürü
Yalçın TÜRK

“İlk Maç Heyecanı- Naz’dan Spora Pas” 

Demir Özdemir

Türk voleybolunun en
başarılı kariyerine
sahip pasörümüz

Naz Aydemir Akyol’un
“İlk Maç Heyecanı-
Naz’dan Spora Pas”
adlı kitabı Fenerium
Maraton ve Fenerium
Dereağzı Lefter Kü-
çükandonyadis Ma-
ğazası’nda satışa
sunuldu. Naz Ayde-
mir Akyol’un kendi
hayatından yola çı-
karak kaleme aldığı
bu kitap, başarılı

bir sporcu olmak is-
teyen okurlara ışık
tutacak.

Kendisine bu im-
kanı veren Kulübü-
müze teşekkür eden
Naz Aydemir Akyol,
bu sayede daha fazla
çocuğa ulaşabileceğini
ifade etti. 

Başarılı sporcumuz,
okurları için Fenerium
Maraton Mağazası’nda
satılan tüm kitaplarını
imzaladı.

Naz Aydemir Akyol kitabıyla sporcu olmak 
isteyen gençlere ışık tutuyor

Masa Tenisinde Gençler Takım ve Ferdi
Türkiye Şampiyonası yapılan final
maçları ile sona erdi.

19-22 Şubat tarihleri arasında Kocaeli
Üniversitesi Spor Salonu’nda gerçekleştiri-
len final müsabakalarında ferdi kategoride
sporcumuz Hakan Işık Türkiye Şampiyonu
olurken; Erkek Takımımız Türkiye 3.’sü
oldu.

Çift erkek kategorisinde sporcumuz
Hakan Işık ile Çorum Belediye Spor’dan
Uğurcan Dursun Türkiye şampiyonu,  kar-
malarda ise yine sporcumuz Hakan Işık ile
Bu Piliç Spor’dan Zeynep Karaca Türkiye
2.’si oldu.

Hakan Işık, 
masa tenisinde  

çift erkek ve ferdi kategorilerinde
şampiyon oldu
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Dilovası Makine İhtisas ve İmes Organize Sanayii Bölgesi’nin 

ilk ve tek
Kataforez Kaplama yapan tesisiyiz.

Sektöre katkı sağlayacak teknolojik laboratuvarımızla ve tedarikçimiz Boysis ile birlikte 
devreye alacağımız tesisimizle Mart 2021’de üretime başlıyoruz...

Let’s Coat the World Together
Dünyayı Birlikte Kaplayalım

Çerkeşli OSB Mahallesi İmes Organize Sanayi Bölgesi 20. Cadde No:11 G23A17D2A Pafta 625 Ada 25 Parsel Dilovası-Kocaeli
info@asilktl.com        www.asilktl.com

asilkataforez

AKTL ASİL KATAFOREZ

asilkataforez

AKTL ASİL KATAFOREZ

0216 906 10 10
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